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Мнение от Галина Минкова 

с настоящ адрес – София,  

Гражданин и майка на предстоящ първокласник 

 

 
Относно: Проект на Система за прием на ученици в първи клас в общинските 

училища на територията на Столична община; 

 

Уважаеми доц. Чобанов, 

 

Във връзка с проекта за промяна на Системата за прием в първи клас на 

територията на Столична община мисля, че въвеждането на единни критерии е добра 

първа стъпка към равнопоставеност на децата и създаване на безпристрастност при 

приема.  

Като човек, който работи с информация и като родител, обаче, не съм съгласна с 

потвърждаването на районите на училищата в София. Доколкото си спомням Столична 

община заяви преди време, че предстои ново райониране на училищата. В проекта на 

Система за прием в първи клас това не е така. 

Става дума за районите на 118 СОУ и 125 СОУ в Младост, при които липсва 

логика, не само защото познавам района от много години, но и защото те повтарят 

миналогодишните. Логиката 118 СОУ да обхваща и кв. Полигона и да има по-малко 

паралелки първи клас е лишено от логика. 125 СОУ да обхваща осезаемо по-малък район и 

да има повече паралелки първи клас също е лишено от логика. Едното училище е по-близо 

до вкъщи и нашият блок не влиза в прилежащата му територия, независимо, че съм 

уседнала от повече от 30 години. 

Всеки родител, който иска да запише детето си в най-близкото училище, отново ще 

бъде поставен в положение да смята метри, улици и да търси други варианти за вратички в 

Системата.   

Пожелавам на Вас и екипа Ви здраве и кураж, за да може в най-скоро време да 

отпаднат районите, защото само така всяко дете във всяко училище ще получава еднакво 

по качество образование в качествена и безопасна среда.  

 

 

 

24 януари 2018 г.      Галина Минкова 

София        тел.  


